
 
 
 

REFERAT FOR AFDELINGSMØDE  

på Nørherredhus 
onsdag d. 2. september 2019 kl. 19.00  

 
Dagsorden: 
 

1. Valg af ordstyrer, referent samt stemmetællere.  
Søren Weiss fra hovedbestyrelsen blev ordstyrer, Lis Carstensen referent. Dorthe Poulsen og Willy 
Pedersen blev stemmetællere. 
 
 

2. Bestyrelsens beretning. 
Formanden fremlagde mundtlig beretning. Bestyrelsen har været til møde i Sønderborg for at høre om 
det nye affaldssystem, som bliver indført  i kommunen.  
 

3. Bestyrelsens oplæg for 2021. 
Der er blevet drøftet muligheden for at få kviste på husene. Bestyrelsen vil undersøge hvad det vil 
koste. Udskiftning af masonitplader på gavlenderne blev drøftet. Mulighed for at få bordbænkesæt op 
i afdelingens grønne områder. Muligheden drøftes. For foråret 2021 blev der snakket om ukrudt i 
afdelingen, græsslåning samt ukrudt ude ved marken. Der blev ligeledes snakket om legeplads i 
afdelingen. 
 

4. Budgetter for 2021. 
Jan fra kontoret fremlagde budget for 2021, som blev godkendt, 

 

5. Indkomne forslag. 
Container forslag blev nedstemt. 

 

6. Valg af formand. 
Lis Carstensen, Tjørnevænget 15 blev valgt for 2 år. 
 

 

7. Valg af bestyrelsesmedlem. 
Tommy Roued, Tjørnevænget 12 blev valgt for 1år. 
Micheal Jørgensen, Tjørnevænget 6 blev valgt for 1 år. 
Johnny Lundt, Nordborgvej 99, blev valgt for 2 år. 
 

8. Valg af suppleant. 
Willy Pedersen, Tjørnevænget 2 blev valgt for 1 år. 

 

9. Eventuelt. 
Der blev drøftet røgalarmer, Allan kunne oplyse at alle husstande får 3 stk. 
Røgalarmerne er noget NAB betaler. Det blev talt lidt om gasfyrene. 
Muligheden for havehjælp, som kontoret har skrevet ud om blev drøftet. 
Det vil blive muligt at kunne betale en mdl. beløb via huslejen, eller man kan indgå aftale direkte med 
gartnerfirma. Vælger man denne model vil man kunne for håndværkerfradrag af regningerne, og altså 
få nogle pengene retur. 
 
 


